



TRACTEUR NEW HOLLAND - NEW HOLLAND TRACTOR

REF. 3080AB - EAN BARCODE : 3016203080128



MADE IN
FRANCE



2-5 ans
years



132 x 42 x 53 cm
51.97 x 16.54 x 20.87 inches



815 x 405 x 360 mm
32.09 x 15.94 x 14.17 inches



119 dm³
4.20 ft³



6.30 kg
13.89 lbs



7.6 kg
16.76 lbs

Packing Unit : 1

TRACTEUR NEW HOLLAND AVEC REMORQUE ET CAPOT OUVRANT

Tracteur à pédales New Holland à capot ouvrant spécialement conçu pour les petits jardiniers de 2 à 5 ans qui prendront plaisir à charger et transporter sable, feuilles, terre et cailloux d'un bout à l'autre du jardin dnas la remorque qui l'accompagne. De quoi s'imaginer jardinier, fermier et développer son autonomie et son imagination. Maniable grâce à son volant directionnel à klaxon, ce tracteur 100% made in France est une véritable plateforme de jeu garantissant des heures d'amusement en plein air ! Et pour se l'approprier davantage, il est équipé d'une plaque d'immatriculation personnalisable ! - Composé à 50% de plastique recyclé !

NEW HOLLAND TRACTOR WITH TRAILER AND OPENING BONNET

New Holland pedal tractor with opening hood specially designed for little gardeners aged 2 to 5, who will enjoy loading and transporting sand, leaves, soil and pebbles from one end of the garden to the other in the accompanying trailer. Imagine yourself as a gardener or farmer, and develop your independence and imagination. Easy to handle thanks to its directional steering wheel with horn, this 100% made in France tractor is a real play platform guaranteeing hours of outdoor fun! And to make it even more your own, it comes with a customizable license plate! - Made from 50% recycled plastic!